
 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
        Aprovada 03/07/2014 
 
 
Acta de reunió de la Junta del Departament d’Òptica i Optometria 
 
 
Dia: dimecres 12 de juny, 2013 
Hora: de 15:00 a 17:00 h 
Lloc: Sala de Reunions 1  
 
 
Membres: 
 
Assistents:  
 

Pladellorens  Mallofré, Josep - que presideix 
Pacheco Cutillas, Mireia - secretària acadèmica 
 
Caum  Aregay, Jesús  
Lupón Bas, Núria 
Ondategui Parra, Joan Carles 
Pérez Cabré, Elisabet 
Pujol Ramo, Jaume 
Serés Revés, Carme 
Vila Vidal, Núria 
 
 
S’excusen:  
Altisen Roman, Carme 
Castellá Maymó, Jaume 
Giner Tort, Anna 

 

 

 
 
Ordre del dia 

 
1 Aprovació acta Junta anterior (15 de maig de 2013). 
2 Informe del Director: 
3 Encàrrec docent  2013 
4 Pressupost 2013.   

4.1 Pressupost docència (FOOT)   
4.2 Pressupost DOO 

5 Assumptes sobrevinguts 
6 Torn obert de paraules. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
Departament d'Òptica i Optometria 
UNIVERSITAT POLITÈCNICA DE CATALUNYA 

 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de Junta del 15 de maig de 2013 

 
S’aprova l’acta de la Junta anterior amb esmenes. 
 

2. Informe del director 
 

2.1. Acomiadaments PAS interins 
2.1.1. El Consell de Govern del passat dilluns 10 de juny va acordar l’acomiadament de 

78 PAS interins, que va ser ratificat pel Consell Social. Per aquest motiu, amb 
efectes de 30 de juny, ha sigut acomiadada la Sra. Susanna Sanmiguel. 

 
2.1.2. Tenint en compte que la Sra. Carme Altisen es jubilarà la propera tardor, el 

director ha fet gestions per aconseguir que aquesta plaça no es perdi. La 
responsable de Personal, Carlota Bragós, ens ha donat paraula que no la 
perdrem. 

 
2.2. Dedicació TEUs 

2.2.1. El Vicerector de personal ha comunicat que l‘assessoria jurídica de la UPC 
ratifica que la dedicació del professorat TEU de 12h lectives /setmana, és legal. 

 
2.3. Docència Departament de Ciències dels Materials i Enginyeria Metalúrgica i 

Departament Enginyeria Mecànica 
2.3.1. El Vicerector de Personal ens ha demanat impartir uns 144 punts al Departament 

de Ciències dels Materials i Enginyeria Metalúrgica (segons acord de Govern del 
28-5-2013). Després de mantenir converses amb els responsables d’aquest 
Departament sembla que en necessiten uns 50 punts que es farien al 2n Q. A 
més el Vicerector demana que cobrim uns altres 50 punts al Departament 
Enginyeria Mecànica. La professora N. Lupón opina que caldria més 
transparència i explicacions quan es demanen aquests trasvassaments d’un 
Departament a un altre. El director vol fer constar que, tal com es va acordar en 
Junta, s’ha queixat al Vicerector de la pèrdua dels professors associats que el 
DOO va patir a començaments d’aquest curs. 

 
2.4. Promoció i millora situació contractual professora Gemma Julio 

2.4.1. El director explica la possibilitat d’aconseguir una plaça de lector per a la 
professora Gemma Julio. Això es degut a que pot quedar una plaça vacant dins 
del grup de lectors que no arribin a acreditar-se. S’acorda preparar un informe per 
al Vicerector de Personal on es justifiqui la seva vàlua, des del punt de vista 
docent i investigador, i les necessitats específiques en aquesta matèria que tenen 
tant del DOO com la FOOT. 

 
 
3. Encàrrec docent 2013 

3.1. Ajustos en l’encàrrec docent  
Les caps de Secció repassen els petits canvis en l’encàrrec d’acord amb les peticions 
de la FOOT. Per una banda, ens demanen un augment de l’encàrrec a Patologia de 
19.8 punts i per l’altra un augment de 14.4 punts a l’assignatura de Psicologia per 
passar d’impartir-se en grup gran a grup mitjà.  
 



A més, la FOOT ha proposat un increment prioritzat del seu encàrrec al DOO que cal 
veure fins a on es pot atendre, segons l’escreix de punts que disposem. Aquest 
increment vindria donat pels següents canvis i amb la següent priorització: 

i. Passar de 9h/ECTS a 10h/ECTS en el Grau SP 
ii. Recuperar les AD de la fase primera del Grau Presencial, que s’havia anunciat 

s’eliminaven. 
iii. Recuperar totes les AD del Grau Presencial (a més de les de primera fase) 

 
3.2. Criteris de gestió de l’escreix de la capacitat lectiva  

Després de tenir en compte les peticions d’increment de docència esmentades 
anteriorment i tenint en compte que tenim un escreix del voltant de 800 punts, s’acorda 
que la gestió de l’escreix es faci en funció dels següents criteris: 

a. millora de la qualitat de la docència (augment de l’encàrrec de la FOOT) 
b. reconeixement de les activitats de recerca, segons els següents criteris: 

 direcció de tesi 
 TEUs amb proposta tesi defensada vagin a 72 punts (a partir del 

següent curs a la entrega) 
 Professorat amb qualificació AA i amb sexennis vius 

c. borsa de punts per atendre peticions específiques, per exemple anys sabàtics, 
etc.. (a retornar) 

La professora Elisabet Pérez demana que, a més dels criteris anteriors, es tingui en 
compte el nombre de sexennis que un TU acumula, tal com indica el reial decret del 
principi d’autonomia universitària. 

 
4. Pressupost 2013 

4.1. Pressupost docència. Hi ha 11.845,95 euros per material fungible per tot el 
departament. La gerenta de la FOOT ens demana que reduïm els grups per a la 
distribució del pressupost 2013, seguint indicacions de la UPC. Acordem reduir-ho a 3 
grups:  

 Secció d’Òptica,  
 Anatomia/Fisiologia/Farmacologia i assignatures relacionades  
 Optometria i Contactologia i assignatures relacionades amb 

 
 

4.2. Pressupost DOO. El pressupost és molt reduït, al voltant de 8.300 euros. El Pla TIC es 
veu afectat per aquest motiu (4551,68 euros). Tot i així es pren el compromís de 
dedicar-hi tot aquest pressupost i en cas que encara sigui insuficient es podria 
demanar un cofinançament. 

 
S’aproven els pressupostos. 
 

 
5. Assumptes sobrevinguts 
 

No n’hi ha. 
 

 
6. Torn obert de paraules  

 
El director vol agrair la dedicació i els serveis que la Susana Sanmiguel ha ofert al nostre 
Departament els darrers anys. 
 
La professora Elisabet Pérez demana informació sobre la noticia del Consell de Campus que la 
UPC sortia del consorci de biblioteques catalanes. La Núria Lupón respon que el és una 
qüestió formal, que el consorci deixa d’existir però que organitzativament no hi haurà canvis i el 
servei no es veurà afectat. 
 
 
I sense més assumptes que tractar es dóna per acabada la reunió a les 17:30h 
 



Terrassa, 12 de juny de 2013 
 
 
 
 
 Vist i plau 
La Secretària Acadèmica El Director del DOO 
 
 

 
 
Mireia Pacheco 

 
 

 
 
Josep Pladellorens 

 


